
Referat af generalforsamling Region Midt-nord, 29.04.2025, Loungen Viborg 

 

Kl. 16.30- 17.55: Oplæg ved Birgitte Dam Jensen  

Kl. 18.00: Middag  

Kl. 18.45: Generalforsamlingen starter 

Dagsorden  

Generalforsamlingen starter med en lille overraskelse med bachelor-pris-overrækkelse. 
Prisen gives til bacheloropgave om elektronisk screeningsredskab til patienter med central 
facialisparese. Den modtagende gruppe var studerende fra UCN. 

1. Velkomst og præsentation  

Den siddende regionsbestyrelse, formand, næstformand og gæster fra sekretariatet  

Maj Britt gennemgår organisationsdiagram og præsenterer de tilstedeværende.  

2. Valg af dirigent og referent  

Godkendelse af dagsorden  

Tina Solveig godkendes som dirigent.  Formalia gennemgås og mødet kan fortsætte med 
korrekt varsling. Stemmeprocedure afprøves. Der er 52 stemmeberettigede tilstede i salen. 

2 medlemmer fra regionsbestyrelsen vælges som referenter; Heidi Hoffmann og Mette 
Damsgaard Christiansen. 

3. Regionsbestyrelsens beretning  

Hvad har bestyrelsen i Region Midt-Nord lavet fra april 2024 til april 2025. Tid til eventuelle 
spørgsmål.  

Maj Britt gennemgår den mundtlige beretning. Beretningen godkendes uden kommentarer 
eller spørgsmål. 

4. Godkendelse af regnskab for 2024  

Afspejler regnskabet arbejdet og aktiviteterne i kalenderåret 2024?  

Maj Britt gennemgår budget og regnskab for 2024. De økonomiske kontrollanter kommer med 
kommentarer.  

Der stilles spørgsmål til, hvad overskuddet fra region Midt-Nord “går til” og om det kan 
anvendes på andet tidspunkt. Dette er ikke tilfældet, men det går “tilbage” i den centrale 
kasse i ETF som ETF´s retninglinjer foreskriver. 



Regnskabet godkendes. 

5. Oplæg ved ETF’s formand Tina Nør Langager  

Tina holder oplæg om; 

 ETF som relevant og bæredygtig organisation > < ETF med et stærkt fagligt afsæt med 
implementering af velfærdsreformer (to temaer i dag – og frem til REP25). 

Der orienteres blandt andet om, at der aktuelt er et dalende medlemsantal, som man meget 
gerne vil have vendt.  

Reform-storm (hurtig gennemgang af flere reformer); Ældrereform, sundhedsreform, 10- års 
plan for psykiatri, beskæftigelsesreform, uddannelsesreform. 

Tak for en hurtig og effektiv gennemgang af de forskellige reformer, læs mere på ETF´s 
hjemmeside, hvor Tinas slides også vil være at finde efter GF. 

Pause  

De sidste gaver udloddes for fremmøde til tiden ;) 

6. Region Midt-Nords handleplan for det kommende år Bestyrelsen fremlægger planer for 
bestyrelsens arbejde det næste år. Debat i grupper. 

Der pågår debat, snak og diskussioner ved bordene ud fra udvalgte spørgsmål. Deltagerne 
melder ind med gode ideer via Mentimeter. Bestyrelsen tager alle input med derfra og 
opfordrer til, at man kan komme med yderligere bidrag efterfølgende via mail eller lignende. 

Følgende kommentarer under punktet;  

Storytelling og medierne opleves som en opgave, der er værd at gå videre med. 

Bestyrelsen bør komme rundt og møde de ergoterapeuter, der kan skabe opmærksomhed og 
evt. lave små videoer eller lignende med succeshistorier, som kan “spredes” til de rigtige. 

Forskning fylder meget, men det er vigtigt at huske, at alt det helt “almindelige” og 
praksisnære også skal fylde – man tror det også kan være med til at “sælge” faget og 
professionen.  

Synliggøre ergoterapi – storytelling. Vil være dejligt, hvis der spottes de “gode” historier, som 
kan bruges til at være på video eller andet, som andre også kunne bruge. Videoer om 
ergoterapi, som også kan bruges til at erhverve nye studerende. “Sælge” faget på 
erhvervsmesser/uddannelsesmesser, osv. Der er et “kit” på vej på hjemmesiden. 

Mentorordning – eksempelvis ved eneterapeuter, så man kan bevare sin stærke 
monofaglighed. Understøtte forskellige netværk for medlemmer.  



Rasmus Brohave (youtuber); “hvad kan jeg blive” - har haft flere andre sundhedsprofessioner i 
sine videoer, hvor er den om ergoterapi?? ;) 

Praktikanter på en arbejdsplads - også her forsøge at hverve medlemmer. 

7. Forslag til rammebudget for 2026 samt justeret budget for 2025 

Afspejler budgettet forventede muligheder og rammer for arbejde og aktiviteter i 
kalenderårene 2024 og 2025?  

Budgettet gennemgås og godkendes uden spørgsmål eller kommentarer. 

8. Valg af suppleanter til ETF’s Repræsentantskab for perioden april 2023 -april 2026  

Repræsentantskabet er Ergoterapeutforeningens øverste myndighed, hvor overordnede 
beslutninger om foreningens fokusområde, økonomi og vedtægter træffes. De valgte 
repræsentanter forventes at deltage i Rep25, samt evt. ekstraordinære repræsentantskaber i 
perioden. Repræsentanterne holdes løbende orienteret om foreningens udvikling. Regionen 
har sidste år valgt 5 suppleanter. Der skal ved denne generalforsamling vælges op til 28 
suppleanter.  

Der stemmes om rækkefølge af suppleanterne, Som bliver valgt i følgende rækkefølge: 
Lykke B. Pedersen 
Ida Ellemann 
Berit Therkelsen 
Pernille Nielsen 
Heidi Juul Svendsen 
Kamilla Kolind-Andersen 
Elisabeth Sørensen 
Linda Guldvig Schack 
 

9. Indkomne forslag  

Alle medlemmer har mulighed for at komme med forslag, som generalforsamlingen skal tage 
stilling til. Skal være bestyrelsen i hænde tre uger før generalforsamlingen dvs. den 8. april 

10. Valg af fem bestyrelsesmedlemmer for to år samt to suppleanter for et år  

Alle aktive medlemmer kan stille op. På valg fra den nuværende bestyrelse er:  
• Kathrine Svenningsen - genopstiller ikke 
• Mette Damsgaard Christiansen - genopstiller  
• Heidi Hofmann Bedsted - genopstiller  
• Anne-Mette Thomsen- genopstiller  
• Tanja Dalgaard - genopstiller ikke 



Her ud over opstiller  
• Freja Hammer,  
• Kamilla Kolind- Andersen og  
• Marianne Volke Roesen 

 
Valgt som bestyrelsesmedlemmer blev 

• Heidi Hoffman Bested 
• Kamilla Kolind-Andersen 
• Anne-Mette Thomsen 
• Mette Damsgaard Christensen 
• Freja Hammer Selsing 

 
Valgt som suppleant blev 

• Marianne Volke Roesen 
 
 
11. Valg af en økonomisk kontrollant for to år  

Alle aktive medlemmer kan stille op. På valg er den nuværende økonomiske kontrollant:  

Elisabeth Sørensen - genopstiller  

Elisabeth er valgt. 

12. Evt. og tak for i aften 

Tina har ekstra ETF-nåle med, som kan udleveres her og man kan ligeledes rekvirere ny nål ved 
at kontakte ETF centralt. 


